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Główne cele KSSE:
• promocja regionu,

• przyciąganie inwestycji,

• zagospodarowanie terenów 

inwestycyjnych,

• przyznanie pomocy publicznej 

- wydawanie decyzji o wsparciu,

• pomoc prawna i usługi doradcze dla

inwestorów prowadzących działalność na terenie Strefy.









Wsparcie transformacji Regionu:

• Pozyskiwanie zrównoważonych projektów inwestycyjnych 

(KRYTERIA ZRÓWNOWAŻONEGO  ROZWOJU GOSPODARCZEGO I SPOŁECZNEGO)

• Zagospodarowanie terenów pogórniczych i poprzemysłowych,

• Realizacja programów edukacyjnych dostosowujących program kształcenia do 

wymogów rynku pracy (Śląskie Zawodowcy, klasy patronackie, studia dualne) 

• Realizacja dedykowanych projektów (Regionalne Obserwatorium Procesu Transformacji 

2.0 (ROPT 2.0), DIH Silesia Smart Systems, KSSENON-centrum kreatywności, 

innowacyjności oraz przedsiębiorczości),

• Członek 9 klastrów energii.



KSSE dla transformacji 

• Okres realizacji projektu: 01.09.2024 – 31.08.2026

• Wartość projektu: 9 395 738,00 zł,  

poziom dofinansowania projektu: 8 925 951,10 zł w tym:

- 7 986 377,30 zł ze środków Unii Europejskiej,

- 939 573,80 zł z budżetu Państwa.

Fundusze Europejskie dla Śląskiego 2021-2027

PRIORYTETFESL.10 Fundusze Europejskie na transformację

DZIAŁANIE FESL.10.20 Wsparcie na założenie działalności gospodarczej #FunduszeEuropejskie

https://www.facebook.com/hashtag/funduszeeuropejskie


KSSE dla transformacji 

KSSE składa się z czterech Podstref:

• Gliwickiej

• Jastrzębsko-Żorskiej

• Sosnowiecko-Dąbrowskiej

• Tyskiej

- 7 podregionów górniczych województwa śląskiego tj.: 

katowickiego, sosnowieckiego, tyskiego, bytomskiego, 

gliwickiego, rybnickiego oraz bielskiego



KSSE dla transformacji 

Celem projektu jest stworzenie atrakcyjnego i efektywnego systemu wsparcia rynku pracy dla 7 podregionów 

górniczych województwa śląskiego. 

• 75 osób zagrożonych zwolnieniem, przewidzianych do zwolnienia lub zwolnionych z przyczyn niedotyczących 

pracownika,

• osoby pracujące lub zamieszkujące na obszarze wskazanym w Terytorialnym Planie Sprawiedliwej 

Transformacji Województwa Śląskiego

• Priorytet: obecne/ostatnie zatrudnienie  w branży górniczej lub okołogórniczej,

• Preferowane: planowana działalność gospodarcza  na rzecz zielonej gospodarki lub wpisująca się w 

regionalne specjalizacje technologiczne wskazane w Programie Rozwoju Technologii Województwa Śląskiego 

2019-2030. 



KSSE dla transformacji 

I. Wsparcie szkoleniowe / doradcze realizowane przed rozpoczęciem działalności gospodarczej

• (szkolenia z zakresu prowadzenia działalności gospodarczej) - przepisy prawne, podatkowe, księgowość oraz 

ZUS, reklama i inne działania promocyjne, inne źródła finansowania działalności gospodarczej, biznesplan i 

negocjacje biznesowe, pozyskanie i obsługa klienta, radzenie sobie ze stresem i konfliktem,

• Liczba godzin: szkolenia - do 48, usługi doradcze indywidualne – 8 godzin. 

II. Wsparcie finansowe na założenie własnej działalności gospodarczej (bezzwrotna dotacja):

• maksymalnie 100.000,00 zł netto/UP dla 75 osób, 

• wkład własny - 6% przyznanego dofinansowania. 

.



KSSE dla transformacji 

• 75 osób objętych wsparciem

• Minimum 68 osób uzyska kwalifikacje,

• Minimum 68 osób w wyniku realizacji wsparcia podejmie pracę lub będzie 

kontynuować zatrudnienie.

• Minimum 68 miejsc pracy w ramach udzielonych dotacji na podjęcie 

działalności gospodarczej.



DZIĘKUJĘ ZA UWAGĘ

ul. Wojewódzka 42
40-026 Katowice

tel. 505 102 102
www.ksse.com.pl@KatowickaSSE

Anna Kopka 
Kierownik projektu „KSSE dla transformacji”

Podstrefa Sosnowiecko-Dąbrowska
akopka@ksse.com.pl

tel: 504 292 321
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